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Radny
Leszek Smuniewski
reprezentujący radnych Rady Miasta Legionowo
wnoszących petycję

Odpowiadając  na  petycję  wniesioną  26  października  2016  r.  w  sprawie  upublicznienia

rejestru  umów,  chciałbym  przede  wszystkim  podkreślić,  że  do  tej  pory  wnioski  dotyczące

udostępnienia  prowadzonych  w  Urzędzie  Miasta  Legionowo  ewidencji  umów  składane  były

sporadycznie,  a  sprawy  te  zawsze  załatwiano  bezzwłocznie,  z  zachowaniem  zasad  jawności

i przejrzystości.

Mając jednak na uwadze,  że Państwa wystąpienie jest  kolejnym wnioskiem w tej  samej

sprawie, ale przede wszystkim chcąc jeszcze bardziej uprościć procedury udostępniania informacji

o działalności Urzędu, uprzejmie informuję, że od stycznia 2017 r. planuję udostępnianie informacji

zawartych  w ewidencjach  umów  prowadzonych  w  Urzędzie  Miasta  Legionowo  poprzez

prowadzenie ewidencji w Biuletynie Informacji Publicznej.

Z poważaniem
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